



**TOTAL**  
FACADE SOLUTIONS

Total Facade Solutions

748 Marine Dr, North Vancouver, BC V7M 1H3  
778 729 1575

[contact@totalproject.ca](mailto:contact@totalproject.ca)  
[www.totalfacadesolutions.com](http://www.totalfacadesolutions.com)

# SMARTIA P100

Das SMARTIA P100 ist ein Aluminiumtrennwandsystem mit Profilen die eine sehr kleine Ansichtsbreite besitzen. Seine Haupteigenschaften sind die vielfältige Designoptionen, die Robustheit und die einfache & schnelle Montage.

- / Minimalistisches, flaches Design.
- / Möglichkeit von Eckkonstruktionen mit festen oder variablen Ecken.
- / Sonderprofile zur einfachen und versteckten Installation von Kabeln.
- / Verschiedene Türoptionen, entweder mit Alurahmen mit abgerundeten Ecken oder Holzdecken in vielen verschiedenen Designs.
- / Installation von beweglichen Jalousien im Glasspanel.
- / Möglichkeit für Konstruktion von niedrigen Trennwänden für "offene Büros".

## Technische Eigenschaften

Konstruktionsbreite	<b>70 mm</b>
Schalldämmung	<b>48 dB</b>
Verglasung	<b>Einzel oder doppelt</b>

SMARTIA P100 is a partitioning system with very slim aluminium cover profiles, which offers a wide variety of features and its main characteristics are its design options, its sturdiness and ease of installation.

- / In straight minimal lines.
- / Possibility for angled constructions with fixed or variable corners.
- / Special profiles for easy and concealed wires & switches installation.
- / Various door options, either with aluminium frame with round edges or wooden edges in numerous designs.
- / Installation of rotating blinds within the glass panel.
- / Possibility for "open office" constructions.

## Technical characteristics

Structure thickness	<b>70 mm</b>
Sound reduction	<b>48 dB</b>
Glazing	<b>single or double</b>

